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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό: Υποδομών και Μεταφορών κ.Κ.Καραμανλή  
 
Θέμα: «Άμεσες Παρεμβάσεις και μηχανισμός αντιμετώπισης των προβλημάτων που αναδύονται 

από την κατασκευή του αεροδρομίου.» 
 
Κύριε Υπουργέ 
  Όπως είναι γνωστό με την  κύρωση της σύμβασης (ν.4612/19) για την δημιουργία του νέου 
αεροδρόμιου  στο Καστέλλι προβλέπεται συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα για την υλοποίηση του 
έργου και δυνατότητα χρηματοδότησης πρόσθετων αναγκαίων έργων που δεν έχουν προβλεφθεί ή 
θα προκύψουν από την κατασκευή και μάλιστα μπορούν να ανατεθούν στον παραχωρησιούχο. Η 
ορθότητα αυτής της επιλογής επιβεβαιώνεται αφού με αφορμή μόνο την κατασκευή της οδικής 
πρόσβασης στο Αεροδρόμιο και συγκεκριμένα το  οδικό τμήμα Ευαγγελισμός-έως σύνδεση με 
Ηράκλειο-Βιάννο (5,5 χλμ) που ξεκίνησε κατά προτεραιότητα (αφού είναι προϋπόθεση για τη 
διευκόλυνση της υλοποίησης του μεγάλου αυτού έργου) αναδείχθηκαν σημαντικά προβλήματα 
που χρήζουν άμεσης αντιμετώπισης και δεν έχουν προβλεφτεί: 

1. Οι αναγκαίοι κόμβοι σύνδεσης, που να πληρούν τις προδιαγραφές ασφάλειας π.χ με 
επαρχιακό δρόμο Αρκαλοχώρι- Γαζέπι Μύλος (σας έχει ξανατεθεί). 

2. Διασφάλιση λειτουργικότητας δημοτικών (π.χ Αυλή-Αρκαλοχώρι) αλλά και κύριων 
αγροτικών δρόμων με ανισόπεδη προσπέλαση σε σημεία που τέμνονται με το οδικό τμήμα. 

3. Παράπλευροι δρόμοι με «αξιοπρεπείς και λειτουργικές» γεωμετρικές διαστάσεις. 
4. Τεχνικά έργα για ασφαλή και λειτουργική διαχείριση των αγωγών, νερού και υγρών 

αποβλήτων που ήδη λειτουργούν και τέμνονται με το οδικό έργο. 
5. Υποδομές για διόδους διέλευσης αγωγών π.χ άρδευσης- αποχέτευσης που προβλέπονται ή 

θα χρειαστούν για την υλοποίηση προγραμματισμένων έργων.     
 Επειδή η αντιμετώπιση των προαναφερόμενων προβλημάτων με τα αναγκαία έργα μπορεί να 
πραγματοποιηθεί μόνο παράλληλα  με την κατασκευή του οδικού έργου και όχι μετά από αυτήν. 
   Επειδή το σοβαρότερο όλων είναι ο μηχανισμός εντοπισμού, μελέτης και αντιμετώπισης των 
προβλημάτων που θα προκύψουν από την κατασκευή του έργου και επειδή ο δήμος Μινώα 
Πεδιάδας έχει ανάγκη από χρηματοδότηση για την άμεση εκπόνηση των μελετών και την 
πρόσληψη «τεχνικού συμβούλου»  . 
Ερωτάσθε κ. Υπουργέ 
1.Θα φροντίσετε και με ποιόν τρόπο για την άμεση αντιμετώπιση των παραπάνω προβλημάτων 
που προκύπτουν από την κατασκευή του οδικού τμήματος; 
2. Ποιο μηχανισμό, με ποια χρηματοδότηση και με ποιές διαδικασίες εντοπισμού και διαχείρισης 
των προβλημάτων που προκύπτουν από την κατασκευή του έργου θα θεσπίσετε; 
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